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Mötesprotokoll från Landsbygdsrådets arbets-
gruppsmöte 2021-05-05, 17.30 – 19.00.  
 
Mötet hölls via Zoom. 
 

Deltagare: Karl Gemfeldt, Katarina Honoré, Dan Löfgren, Lars Nilsson, 

Jeanette Skoog, Kerstin Hallenborg, Yvonne Kievad, Ann Djerf Svens-

son, Bodil Fredriksson, Jonas Elnefur, Karna Palmquist och  

Fredrik Lager  

 

Återbud: Sara Persson och Inga Rosén  

1, Karl Gemfeldt, ordförande för landsbygdsrådet hälsar välkommen och 

förklarar mötet öppnat.   

2, Jonas Elnefur valdes som justerare.  

 

3,Under punkten fastställande av dagordningen fanns önskemål från Karl 

om att lägga till en information om aktiviteten den 15/9 när politikerna i 

presidiet bjudit in till en inspirationsträff under punkten övriga frågor.  

 

En justering i dagordningen önskades också på grund av att Kerstin 

skulle avvika kl.18.30. Vi flyttade därför upp information om  

leader strategin till punkt nummer 5 i dagordningen.   

 

4, Föregående protokoll. Katarina informerade att hon inte tagit del av 

protokollet. Fredrik lovade att skicka det till henne. Om hon inte hade 

några invändningar och synpunkter kunde vi lägga protokollet till hand-

lingarna.  

5, Leaderstrategin 2023-27. Kerstin Hallenborg informerade från arbetet 

med att ta fram en ny strategi som ska vara gällande för nästa programpe-

riod. Strategin utformas utifrån det lokala behovet. Vi har anmält att 

landsbygdsrådet skall bli tillfrågade för att få en möjlighet att komma 

med inspel på den nya strategin 
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6,Information om FEA (Framtidens Entreprenöriella Arbetskraft) Mats 

Åhlander och Fredrika Braw från Högskolan Kristianstad informerade 

om den kostnadsfria möjligheten för små och medelstora företag att sam-

verka med studenter. 

Samverkan sker under 2021-22 och syftet med projektet är stärka små 

och medelstora företags verksamhetsutveckling tillsammans med studen-

ter genom gemensam innovationsutbildning samt studentkonsultinsatser i 

skarpa utvecklingsprojekt i företagen. 

 

Mats och Fredrikas Presentation bifogas. 

 

Mer om projektet finns på dessa länkar. 

 

https://www.hkr.se/samverkan/samarbete-med-studenter/kristianstad-

akademi/eu-finansiering-fea/ 

https://www.hkr.se/samverkan/innovationsstod/Toy/toyimagine/eu-info/ 

 

7, Kristianstad kommuns friluftsplan: Projektledare Jenny Sahlström in-

formerade om kommunens arbete med att ta fram en friluftsplan. 

Arbetet kommer att pågå under 2020-22. Kultur-och fritidsförvaltningen 

leder arbetet. Ett arbete som också involverar föreningsliv samt övriga lo-

kala och regionala aktörer med bäring på friluftslivet. 

 

En del av arbetet med att ta fram en Friluftsplan är att bjuda in till samråd 

med en bred gruppering av intressenter. Därför erbjuds fyra stycken 

workshops där man kan vara med och lämna synpunkter.  

 

Inbjudan till Workshopen finns här: https://www.anpdm.com/newsletter-

web/474250477341435B4070484359/44425F44754143594478464B5B4

471?noTracking=true  

 

8, Landsbygdsfonden våren 2021, Sista ansökningsdag för vårens om-

gång är den 6 juni. Vi beslutade att utse en arbetsgrupp bestående av 

Dan, Ann och Lars med Fredrik som sammankallande. Till nästa möte 

ska ett förslag på vilka ansökningar vi ska bevilja presenteras. 

 

9, Bygga- och bogruppen i Huaröd hade ställt en skrivelse till kommunen 

med önskemål att kommunen ser över och tar fram byggnadsklara tomter 

i Huaröd. Idag äger inte kommunen någon mark i Huaröd, men det finns 

markägare som är villiga att avyttra mark som är lämplig för byggnation.  

 

Fredrik Ek, chef på Mark & exploateringsavdelningen har ett uppdrag att 

titta på var i kommunen det finns möjligheter till att köpa in mark. Fred-

rik bjöd därför in representanter från bygga- och bogruppen och Huaröds 

https://www.hkr.se/samverkan/samarbete-med-studenter/kristianstad-akademi/eu-finansiering-fea/
https://www.hkr.se/samverkan/samarbete-med-studenter/kristianstad-akademi/eu-finansiering-fea/
https://www.hkr.se/samverkan/innovationsstod/Toy/toyimagine/eu-info/
https://www.anpdm.com/newsletterweb/474250477341435B4070484359/44425F44754143594478464B5B4471?noTracking=true
https://www.anpdm.com/newsletterweb/474250477341435B4070484359/44425F44754143594478464B5B4471?noTracking=true
https://www.anpdm.com/newsletterweb/474250477341435B4070484359/44425F44754143594478464B5B4471?noTracking=true
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byalag för ett möte. På mötet deltog även Pierre Månsson och Fredrik La-

ger. 

Bygga – och bogruppen har gjort en inventering på tomtmark som skulle 

kunna vara lämplig för exploatering.  

Kommunen är positiv till att stödjaoch vara med och bistå Bygga- och 

bogruppen. Fredrik Ek har nu fått i uppdrag att gå vidare med frågan 

inom kommunens förvaltningar.   

 

11, Kommunstyrelsens beredningsgrupp tillsammans med landsbygdsrå-

det planerar att genomföra en inspirationsträff den 15 september. 

Mötet kommer äga rum på Bykrogen i Österslöv. 

Till mötet kommer en föredragshållare att bjudas in. 

12, Nästa möte håller vi den 16 juni.   

 

13, Karl Gemfeldt avslutade mötet.  

  


